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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, 
anmälan av protokollet från förra sammanträdet 
Dagordningen godkändes Protokolletjusteras av ordföranden 
och Lars Bäck genom e-post. Det anmäls sedan vid 
stadsdelsnämndens kommande sammanträde. 

Protokollet från rådets sammanträde den 29 maj 2019 anmäldes 
och lades till handlingarna. 

§ 2 Information om pågående ärende, remiss gällande 
Stockholms stads näringslivspolicy. 
Thomas Kultti berättar om förslaget till policy och förvaltningens 
synpunkter. Remissen behandlas av stadsdelsnämnden den 24 
oktober. 

§ 3 Förvaltningens dialoger och uppföljning av 
företagens nöjdhet med förvaltningens 
näringslivsservice. 
Kseniia Zlygosteva, praktikant inom avdelningen för 
stadsutveckling, berättar om genomförda intervjuer med företag 
från olika branscher och verksamhetsområden I Farsta 
stadsdelsområde. Totalt planeras genomföra 12 intervjuer 
Hennes uppdrag är ta reda på Farsta lokaliseringsfördelar för 
företag, samt att utveckla rutiner för att mäta företagens nöjdhet 
med förvaltningens lokala närmgslivsservice. 

Sammanfattningsvis är företagen nöjda med sin lokalisering i 
Farsta stadsdelsområde genom närheten till väg 73 och goda 
allmänna kommunikationer. Företagen önskar bättre information 
om planerade åtgärder i offentliga rummet, bättre skyltnmg till de 
mmdre centrumen och företagsområdena, fler korttids 
parkermgsplatser samt tydligare kontaktvägar och kortare 
handläggningstider. 
Gällande frågan om hur förvaltningen kan mäta den lokala 
nänngslivsservrcen så är bedömningen att enkäter, som har låg 
svarsfrekvens, bör kompletteras med personliga besök och 
regelbundna nyhetsbrev. 
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Rådet tackade för en mycket bra genomgång om förvaltningens 
dialoger! 

§ 4 Nya företag i Farsta stadsdelsområde 
Thomas Kultti informerade om att totalt har 134 företag 
lokaliserat sig till Farsta stadsdelsområde under penodenjanuari 
- juh Motsvarande antal företag i Skarpnäck stadsdelsområde 
var 116 företag, och i Enskede-Arsta-Vantör 351 företag. 

Förvaltnmgen har bjudit in Stockholm Business Region att på ett 
kommande rådsmöte föredra en analys av samtliga in- och 
utflyttade företag i Farsta under 2019. 

§ 5 Besök i Telestaden 
Rådet har önskemål om att se utställningen om det framtida 
Telestaden vid samrådet under perioden 8 oktober och 19 
november. 
Förvaltningen undersöker möjligheten att rådet får en 
föredragning av stadsbyggnadskontoret den 7 november 1 
Telestaden. 

§ 6. Övriga frågor 

Byggplaner i centrala Farsta och genomförda feriejobb. 
Karin Lekberg efterfrågade vid rådets möte den 29 maj om 
uppdaterad information om byggplanerna i centrala Farsta. 
Samt redovisning av antalet genomförda feriejobb 
Förvaltningen redovisar att vid Nykroppagatan planeras för 240 
bostäder, vid Sunneplan för 130 bostäder och inom Telestaden 
för cirka 2000 bostäder, äldreboende, polisstation, en grundskola 
och fem förskolor. 
Antalet genomförda feriejobb är hitintills 517 st. Förvaltningen 
bedömer att man kommer att klara målet om 570 feriejobb under 
året, dvs under höstlov och jullovet. 

Lars Jilrnstad har frågat om det pågår någon planering av 
bostäder vid Gubbängens företagsområde. 
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Förvaltningen har ingen information om pågående byggplaner 
vid Gubbängens företagsområde. 

Inbjudan NFF Nordic till rådsmöte. 
Lars Jilmstad har bett förvaltningen bjuda in Carl-Johan Lye, vd 
för fastighetsbolaget NFF Nordic AB. Bolaget har byggplaner för 
Mårbackagatan 19-21. 
Förvaltningen kontaktar Carl-Johan med inbjudan till kommande 
rådsmötet pre!. 7 november. 

Status krosstomten Sillö 4. 
Skanskas arrendeavtal och Atnum Ljungbergs option går ut vid 
årsskiftet 2019/20. Därefter kommer exploateringskontoret 
tillsammans med stadsbyggnadskontoret initiera en övergripande 
studie över fastigheten. Exploatermgskontoret har fått in ett antal 
förfrågningar från mindre och större intressenter 

Julbelysning 
Förvaltningen informerar om pågående arbete att tillsammans 
med berörda fastighetsägare installera Julbelysning på tre platser; 

• Entre till Telestaden 
• Komplettera vid Hökarängens centrum 
• Ny belysning vid parken i Veckodalsområdet vid 

korsningen Söndagsvägen och Måndagsvägen. 

Företagsevent 17 oktober 
Rådet och företagarföreningen Farsta företagsgrupp är arrangör 
till företagseventet på fd hotell Best Western i Larsboda den 17 
oktober. 
Lars Jilmstad och Karin Lekberg inleder eventet. 

§ 7 Nästa sammanträde 
Nästa möte planeras i samband med samrådet och utställningen 
av Telestaden den 7 november. Mötet planeras att vara i 
Telestaden. 

§ 8 Sammanträdet avslutas 
Ordföranden avslutade sammanträdet. 
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